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Protokół nr 8/19 

z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 28 maja 2019  roku 
 

Na ogólną liczbę 10 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 8, zgodnie 

z załączoną listą obecności 
 

W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 

 

1) Witold Chludziński 
2) Alicja Konopka 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego Zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenie 142/19 z 25.04.2019, Zarządzenie 151/19 z 30.04.2019, 

Zarządzenie 170 z 15.05.2019). 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w WPF na lata 2019 – 2031 /druk nr 162, 162A/ 

 b) zmian w budżecie na rok 2019 /druk nr 161, 161A/ 

4. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani 

Marianna Jóskowiak - Przewodnicząca Komisji.  

Następnie Przewodnicząca poprosił o uwagi do zaproponowanego porządku. 
 

Ad. 1 

Przewodnicząca  poprosiła o uwagi do protokołu nr 7/19 z posiedzenia Komisji 

Finansów.  

Radni uwag nie zgłosili,  protokół z poprzedniego posiedzenia komisji  przyjęli. 
 

Ad. 2 
 

Marianna Jóskowiak – Przewodnicząca wprowadzając do tematu poprosiła o 

uwagi do zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie zgłosili uwag i wątpliwości. 
 

Ad. 3 a, b 
 

Przewodnicząca  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Skarbnik Miasta zabierając glos przybliżyła komisji największe proponowane 

zmiany zawarte w drukach 161, 161A, 162, 162A. 
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Odpowiadając na zapytanie radnego Cieślika wyjaśniła, że subwencja 

oświatowa dla przedszkoli została zmieniona, z uwagi na zmianę stawki na jednego 

ucznia. 

Radny I. Waldemar Cieślik zabierając głos poprosił o wyjaśnienie, czy, jeżeli 

radni podejmą decyzje o nie budowaniu Sali sportowej przy SP nr 2, to pieniądze z 

PFRON dla tej szkoły będzie można wykorzystać na inny cel, czy trzeba będzie je 

zwrócić.  

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że prawdopodobnie trzeba będzie zwrócić. Dodała, 

że miasto może zawnioskować o zmianę zadania, ale czy PFRON pozwoli na to, 

trudno powiedzieć.  

Radny Cieślik kontynuując wypowiedź zauważył, że wszyscy zdają sobie 

sprawę z rzeczywistości i radni zastanawiają się, czy podjąć decyzje o  odstąpieniu od 

realizacji sali sportowej przy SP nr 2, ponieważ może powtórzyć się sytuacji ze SP nr 

7, gdzie wybudowano salę, a brak jest dzieci, szkoła ma problemy z naborem. Należy 

więc zastanowić się, czy jest sens inwestować tam, gdzie nie zachodzi konieczność 

realizowania takiej inwestycji, a są takie, gdzie istnieje taka konieczność, jak np. SP nr 

5, gdzie sala byłaby wykorzystana  w 100%. 

W dalszej dyskusji członkowie Komisji  zgodzili się z wątpliwościami 

zgłoszonymi przez radnego i uznali za wskazane wystąpić do Prezydenta z wnioskiem 

o przeanalizowanie problemu, tym bardziej, że liczba dzieci zmniejsza się, a koszty 

utrzymania tego typu obiektów nie są małe.  Zwrócono uwagę, że inwestycja nie jest 

jeszcze rozpoczęta, można więc z niej się wycofać. Zasadnym jest  aby wystąpić do 

PFRON z  zapytaniem, czy środków tych nie można by było przeznaczyć na takie 

same zadanie, ale w innej placówce oświatowej.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 6 

głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Miasta Łomża 

na lata 2019 – 2031. 

Komisja w wyniku głosowania 6 głosami za, przy braku przeciwnych i   

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na rok 2019. 

Następnie Komisja jednogłośnie 6 głosami za przyjęła wniosek następującej 

treści: „Komisja Finansów i Skarbu Miasta analizując  sytuację finansowa budżetu, jak 

również potrzeby szkół pod kątem liczby uczniów, zastanawia się, czy jest potrzeba 

realizacji inwestycji hali sportowej przy SP nr 2. W związku z powyższym Komisja 

zwraca się do Pana Prezydenta z prośbą o przeanalizowanie potrzeby realizacji tej 

inwestycji.  

Równocześnie Komisja prosi o wystąpienie do PFRON z zapytaniem, czy 

istnieje możliwość przeniesienie przyznanych środków dla SP nr 2 na takie same 

zadanie, ale w SP nr 5”. 
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Ad. 4 

 

W sprawach  różnych radny Andrzej Grzymała poprosił o odpowiedź, czy 

nauczyciele z miejskich szkół, którzy uczestniczyli w strajku  otrzymali w jakiejś formie 

pieniądze za strajk. Wyjaśnił, że był świadkiem kłótni na ten temat, chciał więc  znać 

fakty.  

Prezydent Andrzej Stypułkowski i Skarbnik Miasta wyjaśnili, że nie ma podstawy 

prawnej, aby można było zapłacić tym nauczycielom. Na dzień dzisiejszy  takich wypłat 

nie było.  

Radny I. Waldemar Cieślik  poruszył problem remontu budynku ZCKP. 

Prezydent Andrzej Stypułkowski wyjaśnił, że starają się, aby w pierwszej kolejności  

próbować wykorzystać do tych celów środki zewnętrzne.  

 Radny Andrzej podsiadło poprosił o udzielenie informacji, czy coś wiadomo na 

temat remontu ulic z programu dróg samorządowych. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w dniu dzisiejszym było podpisanie umów, na którym 

Wojewoda pochwalił się, że  posiada na ten cel 400 mln zł, ale nic więcej nie zdradził. 

Czekają więc, w ciągu tygodnia ma pojawić się informacja na ten temat.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

                                                                                                                                       
                                                                                              Przewodnicząca 

  Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
              Marianna Jóskowiak 

 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska  
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 28 maja 2019 r. 

 

 

w sprawie zmian w WPF na lata 2019 - 2031 /druk nr 162, 162A/ 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

WPF na lata 2019 - 2031 /druk nr 162, 162A/ analizowała na posiedzeniu w dniu  28 

maja 2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 6 

głosami za, przy braku przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Miasta Łomża 

na lata 2019 – 2031. 

 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 28 maja 2019 r. 

 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 /druk nr 161, 161A/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2019 /druk nr 161, 161A/  analizowała na posiedzeniu w dniu 

28 maja 2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 

6 głosami za, przy braku przeciwnych i   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019. 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
            Marianna Jóskowiak 
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              Łomża, dnia  29 maja  2019 r. 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta 

Rady Miejskiej Łomży 

 

BRM.0012.3.8.2019 

 

 

                                                                          Pan 

 

               Mariusz Chrzanowski 
               Prezydent  Miasta Łomży 
 

                                                                 

            Komisja Finansów i Skarbu Miasta analizując  sytuację finansowa 

budżetu, jak również potrzeby szkól pod kątem liczby uczniów, zastanawia się, czy jest 

potrzeba realizacji inwestycji hali sportowej przy SP nr 2. W związku z powyższym 

Komisja zwraca się do Pana Prezydenta z prośbą o przeanalizowanie potrzeby 

realizacji tej inwestycji.  

Równocześnie Komisja prosi o wystąpienie do PFRON z zapytaniem, czy 

istnieje możliwość przeniesienie przyznanych środków dla SP nr 2 na takie same 

zadanie, ale w SP nr 5. 

 

     Z poważaniem  

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 

  Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

              

           Marianna Jóskowiak 
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